

Article for the Magazine

In our region, the thursday 16th March was an important date for Jaguar, because the Dealer of our area has inaugurated its new office and its new Show Room.

It was also the presentation of the new Land Rover Discovery.

Our Club was in charge of the presentation of the history of Jaguar and we have organized the presentation of 9 Classic Cars.

800 persons were present and listened the speech of Mr. M. Luini Managing Director of JLR France.



Le Jeudi 16 Mars la Concession Jaguar Nantes inaugurerait ses nouveaux locaux.

Dans le cadre de cet important événement la Concession a confié à notre Club la réalisation du plateau représentant l'histoire de la marque. Nous avons présenté 9 Classic Cars, dont 2 autos, E Type et C Type dans un décors illustrant, avec des objets prêtés par l'ACO Le Mans, les 24 h du Mans.

800 personnes ont participé à ce moment festif et ont écouté attentivement le message de Mr. M. Luini Managing Director de Jaguar Land Rover France.

Le reportage photo est disponible sur notre site web : jaguar-ouest.fr, rubriques photothèque puis albums.

